
 

Referat brugerrådsmøde: 
 
Dato: Tirsdag d. 18. oktober 2016 
 
Deltagere:       Anders, Birthe, Bodil, Britta, Erik, Gertrud, Inger, Jakob, Jens Aage, Kirsten, 

Peder, Else(aktivitetskonsulent) 
 
Fraværende:  
 
Referent: Gertrud 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
Punkter under øvrige meddelelser: 
a. Fælles ensemble 
b. Fremtidens brugerstyrede huse 
c.  Lejerbo 

2. Godkendelse af referat fra mødet d. 13. september 2016 
Ingen kommentarer til referatet. 

3. Meddelelser 
• Formanden  

Toftens husleje til Lejerbo udgør 53.350 kr. pr måned. Brugerrådet finder prisen urimelig 
høj. Else har fået denne oplysning. 
Toften har fået nyt internet, der både er bedre og hurtigere. 
Borgerforeningen lånte Toftens lokaler d. 7.- 10. Jens Aage laver en liste med retningslinjer 
til dem, der låner huset. 
”Danmark spiser sammen” er et projekt, som folkebevægelsen mod ensomhed kører 24.- 30. 
april 2017. Toften opfordres til at deltage i projektet. 
Jens Aage har været til en workshop om udvikling af formidlingsplatform for den sociale 
frivillighed. 
Jens Aage har søgt midler hos Kai D. fonden til Den sociale netværkscafe og til udflugter, 
fester og bedre foredragsholdere.  

• Aktivitetskonsulenten 
Aktivitetskonsulenterne takker for opbakningen omkring frivillig fredag, hvor der blev lagt 
et puslespil med billeder fra de 20 aktivitetshuse på tombolapladsen i Kolding. 
Kommunens forebyggende medarbejdere planlægger at holde et fælles oplysningsmøde på 
Toften  

• Køkkenet 
Helga har afleveret et forslag til fejring af Toftens 30 års fødselsdag d. 16. september 2017. 
Forslaget tages med ved planlægning af næste halvårsprogram. Anders oplyser, at Lejerbo 
skifter opvaskemaskinen ud i 2020 

• Kassereren  
Økonomi pr. 1.– 10.: 
Kassebeholdning  5.975 kr. 
Bankbeholdning   87.102 kr.    
Aktiver  93.077 kr. 
Madsalg  6.734 kr. 



Betalt mad 54.955 kr. 
Ikke betalt mad 1.516 kr. 
Salg i alt  56.521 kr. 
Overskud  10.825 kr. 

     Øvrige meddelelser 
a. Fælles ensemble 

Brugere fra Catolhavegyden og Storegade Lunderskov har taget initiativ til at danne et fælles 
ensemble 60+ med henblik på at sætte seniorlivet på dagsordenen på en ny måde. Vi vil gerne 
bakke initiativet op og sende deltagere til det næste møde på Midtgården d. 27. oktober kl. 13 
– 15. 

b. Fremtidens aktivitetshuse 
Thea, Vagn, Inga, Helga, Peder, Birthe og Gertrud har deltaget i en workshop om at forbedre 
aktivitetshusenes image og om at skaffe nye brugere og frivillige. Under brugerrådets debat 
om emnet, kom der følgende forslag: 
Åbent hus i alle aktivitetshusene på samme tidspunkt med grundig foromtale i medierne 
Åbent hus kun på Toften i samarbejde med Borgerforeningen. 
Fælles middage 
Samarbejde mellem aktivitetshusene med udarbejdelse af en erfaringsmappe og evt. 
afholdelse af halvårlige fællesmøder med repræsentanter fra alle husene. 
Gøre brug af medierne både til foromtale af aktiviteter og til gode historier om vellykkede 
aktiviteter. 

c. Lejerbo 
En repræsentant fra Lejerbo inviteres med til et møde i Den sociale Netværkscafe, hvor bl. a. 
beboerne i Lejerbos boliger kan stille spørgsmål. 

4. Opfølgning fra sidste møde 
Anders viste et udkast til programmet for næste halvår. Han begynder trykningen i morgen, så 
evt. rettelser skal meddeles til Anders d.d. Indholdet af kultureftermiddage skal aftales på næste 
brugerrådsmøde.  

5. Afholdte arrangementer. 
”Kun for sjov” 15/9 var en tam forestilling med få deltagere. 
Foredrag med Rudingsgaard 6/10 var underholdende med 40 deltagere 

6. Kommende arrangementer 
Løvfaldsturen 20/10 er planlagt. 

7. Næste møde 
Næste brugerrådsmøde afholdes tirsdag 15. november 2016 kl. 9.30 
Birthe og Kirsten sørger for kaffe m m. 

8. Evt.  
Der var 11, der modtag tilbuddet om at rollator tjek. 
Jens Aage og Anders deltager i et møde med Sydtrafik på biblioteket d. 9. november kl. 8.30 – 
10.30. Herefter vil de på IT-cafeen kunne hjælpe med at fremstille personlige buskort til de 
brugere, der tager imod kommunens tilbud om en favorabel pris for brug af busserne i 
kommunen   
 

 


